



ACTA JUNTA DE L'AFA _ ESCOLA MAS MARIA

DATA: 10/04/2025

LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA ZOOM HORA: 21.30h

Assistents: Elina Desylla (presidenta), Cristina Belmonte (Secretaria), Hector Sampedro (tresorer), Anouk D. (Comissió Comunicació), Diana (Comissió Extraescolars), Anna R. (Comissió Famílies Nouvingudes), Alex T. (Comissió Educació) i Amor, Angela i Ellen.

PRESIDENTA- Elina D.

Aprovació de l'acta Junta març 2025.

Es torna a recordar que tot el que es parla és confidencial i no pot sortir.

Sobre el procés menjador, ja s'ha informat les empreses del resultat. Avui s'ha fet el consell escolar i s'ha parlat del resultat. Els treballadors tenen incertesa amb la nova empresa, i per això s'ha demanat a Ecomenja que s'organitzi una reunió amb ells.

Què passaria si aquesta empresa no agrada? Es tornaria a fer el mateix procés? No, l'AFA és la que decidiria si es canvia o no. El contracte és anual. S'haurà de veure tema inventari.

Amor es presenta com a nova vocal de menjador. Hi ha gent que s'està oferint amb la seva ajuda.

Es farà una reunió després de Setmana Santa amb totes les persones de la Comissió Menjador.

Es proposa fer un sopar dels membres AFA, ja que fa un any de l'inici. Es proposa 9 o 23 de maig.

S'han de reorganitzar les comissions. Es proposa tancar La comissió de biblioteca perquè amb una persona ja fan i s'han de col·locar a altres llocs.

Hi ha una nova pàgina web i ja s'ha començat una migració de web i comunicació necessitarà coordinar-se amb l'escola.

La Festa final de curs ens toca el 14 de juny.

Ja s'han enviat les actes i ja estan penjades a la web. Es demana que cada vocal validi l'acta posant un txec.

Al juny s'hauria de fer assemblea o es podia fer al setembre, però tema estatuts no estan acabant.

SECRETÀRIA- Cristina B.

Sobre el tema de les roses de Sant Jordi, l'escola demana que portin algun embolcall, ja que ells posant una etiqueta de Mas Maria i AFA. Aquest any es compra a sisè les roses es preguntarà si tenen algun embolcall més ecològic. Queda pendent la resposta de sisè.

L'Ajuntament ha enviat informació per si volen posar una barra de bar a les festes de Cabriels. Aquest any anem tard, però de cara l'any vinent és important tenir-ho al cap, ja que és bo per treure diners.

Ahir vaig enviar totes les actes de les reunions de la Junta a comunicació per tal que es pengin a la pàgina web.

TESORERÍA- Héctor S

Es fa la presentació dels moviments bancaris. Aquest mes s'han fet molts pagaments: devolució a TPV dels 4 € per soci, portes obertes, i 50% tobogan. Despeses extres: flors del funeral de Maite, 30 € per pagar l'IRPF. Falta encara la despesa de la festa de la primavera. Es pregunta a quant surt les despeses de la festa i encara no se sap els números finals, però més gastos del que s'esperava.

Ja tenim el certificat digital de l'AFA i ja s'ha fet el pagament d'aquest certificat.

El pressupost de les roses de Sant Jordi sortirà de despeses financeres, ja que no s'espera més gastos.

S'està buscant un altre banc de cara l'any que ve. Però, de moment no ens cobren els 15 € de manteniment i aquest any com s'està a l'espera de rebre la segona part de la subvenció de l'Ajuntament, és millor no canviar encara.

COMISSIÓ EXTRAESCOLARS - Diana P.

Es va fer la reunió amb Rubèn de Naifar per triar les propostes del curs vinent i del nou contracte. Es va fer una avaluació de les activitats d'aquest any, es va mirar l'any que ve quines activitats fer. Totes les propostes han de ser a través de Naifar (propostes noves: taller de rock i guitarra i club de lectura). També hi ha encara per definir una aula de repàs (gratis).

Rubèn va informar que ens han de retornar uns 400 € del tiquet diari.

S'ha de fer un nou contracte, però que sigui "real" (ja que el que es tenia fins ara no es compleix).

Les inscripcions s'obriran per setembre.

Fins ara, Naifar, ens feia un retorn de tiquets escolars, però a cada escola té un pacte diferent. Rubèn vol proposar que cada família pagui 8 € per formalitzar una matrícula. No convenç la Junta.

COMISSIÓ MENJADOR- Elina D.

Hi ha una reorganització de la Comissió: La vocal serà Amor. Hi haurà nous membres que són Àlex, que s'encarregarà dels menús, Ellen i Irene.

COMISSIÓ COMUNICACIÓ- Anouk D.

Aquests dies hi ha hagut moltes comunicacions. El dilluns queda fer una més que és la de Bibliopati.

Les actes ja estan penjades.

El tema de la nova web i la migració cap a ella s'ha de parlar amb Marta Pou.

S'ha de fer la comunicació del tobogan i de la festa de la primavera. Si d'aquesta última hi ha fotografies per penjar-les a Instagram que s'enviïn a comunicació.

COMISSIÓ D'EDUCACIÓ - Alex T.

Sobre el taller de sexualitat hi ha un petit canvi.

Tot el que requereix fer una activitat dintre de l'escola en horari escolar, tot és més complicat, ja que s'ha de presentar a l'Equip directiu, aprovar, ha de passar pel Consell Escolar i tot això requereix un temps. Perquè l'escola posa filtres, respectant totes les sensibilitats i adaptat a la pedagogia i les diferents opinions.

Es vol fer el taller de sexualitat a tots els infants de l'escola.

El dia 16 de maig s'ha quedat amb la tallerista i l'equip directiu perquè faci la presentació ella mateixa. Això serà per l'any vinent.

Per aquest any, s'ha pensat fer una xerrada en línia o presencial de sexualitat psicoafectiva per part d'Amor o Desiré. Creiem que veient la presencialitat de les famílies potser millor en línia. Després s'hauria d'acabar de decidir per quina edat fer-ho, per tots o per etapes. Es podria inclús demanar gravar-ho i poder-ho veure en diferit.

També podria donar recomanacions de llibres, també es pot derivar preguntes via mail i fer una segona sessió en línia on respongui les preguntes.

Això tindria un cost de 400 €. Per aquest any la comissió tindrà pressupost sobrant perquè finalment no s'ha pogut fer el taller de sexualitat per tots els alumnes i tampoc s'han fet les xerrades de l'Institut ni de l'Olivera.

La comissió demana guardar el pressupost que li queda d'aquest any guardar-lo per l'any que ve. L'any que ve a l'Assemblea es pot demanar més pressupost.

COMISSIÓ FAMÍLIES NOUVINGUDES- Anna R.

Aquest cop no hi ha res a comentar.

COMISSIÓ EQUIPAMENTS - Rosa S.

El primer pagament del tobogan ja s'ha fet i la previsió és que la instal·lació comenci a mitjan maig.

Estem pendants de fer l'inventari i el sistema de reposició del quartet AFA quan acabi el mercat de segona mà de 6è.

Necessitem idees (o revalorar el fet de no fer pasqua) per quant volem fer projectes de grans costos i que els pressupostos generals de l'AFA no se'n ressentin. Potser festes benèfiques amb objectius concrets i donacions anònimes.

Continuem sense rebre propostes de voluntariat a través del formulari. Alguna proposta alternativa?

Es proposa fer un vídeo per poder reclutar a gent que s'apunti a l'AFA.

COMISSIÓ FESTES –Cristina B.

Es parla de les sensacions i com va anar la festa de la primavera. Els nens estaven contents i els comentaris són bons per parts dels nens i famílies.

Quant a l'organització amb l'AFA Olivera, no va ser fàcil, va haver algunes dificultats. La festa es volia cobrir amb els diners que es fessin allà i no va poder ser. Van haver-hi pèrdues.

Es farà una reunió amb l'AFA Olivera per parlar de per què no va funcionar del tot bé, corregir i aprendre.

COMISSIÓ SOSTENIBILITAT- Anna C.

Tema roses: L'ideal seria producció local i sense cap mena d'envàs llevat que sigui material reciclat, ja que independentment que sigui plàstic, ràfia, paper... No deixa de ser una cosa d'un sol ús. Però això seria ser mega purista. Per tant, sabent d'on venen, diria que millor d'Holanda que de Colòmbia. Quant a l'envàs, per ordre, seria un de material reciclat, sinó un material vegetal i a molt males de plàstic. Tot això seria l'ideal, però la sostenibilitat és també saber-se adaptar amb els recursos de temps, persones, i diners que tenim. Potser si han de ser de plàstic que ningú pot manipular-lo i posar-les dins d'un paper reciclat (seria bonic paper de dibuixos de nens i nenes) o alguna cosa així, podríem posar un missatge tipus bon Sant Jordi, si us plau recicla'm després d'utilitzar-me o alguna cosa així.

COMISSIÓ CULTURES - Lali no pot assistir.

Res a comentar.

COMISSIÓ BIBLIOTECA- Mariana no pot assistir.

Res a comentar.

A les 23:27 h es dona per finalitzada aquesta reunió i s'estén aquesta acta amb el vistiplau de la presidenta.

Elina Desylla
Presidenta